

PAOC Ka Chi Secondary School

加拿大神召會嘉智中學

School Circular No. 15 (2021-2022)

家長通告第十五號 (2021 至 2022 年度)

【Cancellation of School Picnic and Flag Raising Arrangements】

【旅行日取消及學校升旗安排】

5 November 2021

Dear Parents,

The school now announces the cancellation of the school picnic and the school flag raising arrangements as follows:

1. Cancellation on School Picnic

As the epidemic situation is still unstable, the School Picnic originally scheduled for 18 November is cancelled, and students will attend classes as usual on that day (Day IX). The next day (19 November) is a school holiday and students do not have to attend classes. The School Picnic is temporarily postponed to 13 April 2022.


2. School arrangements for flag raising

The Education Bureau issued a circular to all secondary schools in Hong Kong on 11 October 2021. To promote national education and help students develop a sense of belonging to the country, an affection for the Chinese people and enhance their sense of national identity, starting from 1 January 2022, all secondary schools must display the national flag on each school day, as well as New Year's Day (1 January), the Hong Kong Special Administrative Region Establishment Day (1 July) and National Day (1 October). Schools are also required to conduct a national flag raising ceremony weekly and on the above days or the preceding/following school day. The national anthem should be played and sung in a national flag raising ceremony. Schools are strongly advised to conduct a national flag raising ceremony on important days and special occasions (such as graduation ceremonies and sports days). The arrangements are as follows:

- (a) The flag-raising ceremony will be held on 9 November 2021 and 7 December 2021.
- (b) Starting from 1 January 2022, the flag-raising ceremony will be held every Tuesday, except during school holidays, uniform tests and examination periods.
- (c) It will be broadcast live in the form of ZOOM, so that cross-border students can also participate in the ceremony.

ZOOM ID : 818-346-2705

Yours faithfully,



Principal Wong Wai Keung

PAOC Ka Chi Secondary School
加拿大神召會嘉智中學
School Circular No. 15 (2021-2022)
家長通告第十五號 (2021 至 2022 年度)

【Cancellation of School Picnic and Flag Raising Arrangements】
【旅行日取消及學校升旗安排】

敬啟者：

學校現宣佈有關旅行日取消及學校升旗安排如下：

1. 旅行日取消

因疫情仍未穩定，原定於 11 月 18 日的旅行日取消，當日同學如常上課(Day IX)。翌日(11 月 19 日)為學校假期，同學不用上課。旅行日暫延至明年 4 月 13 日。

2. 學校升旗安排

教育局於 10 月 11 日向全港中學發出通告，為促進國民教育及培養學生的國家觀念和民族感情，以及加強學生對國民身分的認同，由 2022 年 1 月 1 日開始，中學必須於每個上課日，以及元旦日(一月一日)、香港特別行政區成立紀念日(七月一日)和國慶日(十月一日)升掛國旗。學校必須每周舉行一次升國旗儀式，以及於上述日子或其前/後的上課日舉行升國旗儀式，升國旗儀式中須奏唱國歌。教育局亦強烈建議學校在重要的日子和特別場合(例如：畢業禮、陸運會等)舉行升國旗儀式。本校將會跟隨上述指引安排升旗，安排如下：

- (a) 於 11 月 9 日及 12 月 7 日舉行升旗儀式。
- (b) 由 2022 年 1 月 1 日起，除了學校假期、統測及考試期間，逢星期二將會進行升旗儀式。
- (c) 屆時將以 ZOOM 形式現場直播，讓跨境生亦能參與儀式。

會議 ID : 818-346-2705

此致

貴家長

校長



謹啟

二零二一年十一月五日

【Reply Slip 回條】

Dear Principal,

I have read and understand the details of School Circular No. 15 regarding **【Cancellation of School Picnic and Flag Raising Arrangements】**.

敬覆者：

頃接家長通告第十五號，藉悉 貴校有關**【旅行日取消及學校升旗安排】**事宜。

此覆

加拿大神召會嘉智中學校長

Name of Student	學生姓名	:	_____
Class	班別	:	_____
Class Number	學號	:	_____
Name of Parent	家長姓名	:	_____
Signature of Parent	家長簽署	:	_____
Date	日期	:	_____